
Bestyrelsesmøde afd. 2 
Den 14. september 2016 kl. 18.30 sted: Selskabslokalet Bygholmen 22  
Mødet er indkaldt for: Ivan, Carsten, Mogens, Ken og Karina.  
Til sted er: Ivan, Carsten, Ken og Karina

Dagsorden	Bestyrelsesmøde:		

1. Altaner info og forslag som vi kan videre give til Vivabolig.  
1. Bestyrelsen skal komme med et par forslag til firmaer, som vi gerne vil have tilbud 

fra. Fx www.altan.dk - der er flere videoer på hjemmesiden, som fortæller om 
forskellige projekter.  
Tjek evt. forskellige firmaer - der findes også www.henckelhus.dk


2. Brev til Beboere omkring at man skal holde flugtvej ryddet.  
1. Karina laver et googledokument til dette, så vi kan læse/skrive i fællesskab.

2. Foruden flugtveje skal der nævnes ting i kælder samt lukning af dørene. 


3. Beboersag - og godkendelse af brev i denne sag.  
1. Karina og Ken udformer et forslag og deler dette med resten af bestyrelsen. 

2. Ingen kørsel på fællesarealerne. Ingen opladning i kælderen. Scooteren må ikke 

startes i kælderen. 


4. Godkendelse af nye regler for selskabslokalerne.  
1. Nye priser for weekendleje - hæves til 800 kr. for egne beboere, og 1200 for 

afdeling 4. Karina laver de sidste smårettelser, så det kan godkendes af 
bestyrelsen. 


5. Godkendelse af indflytterbrev.  
1. Vi er tilfredse med indholdet, men der skal laves lidt om på rækkefølgen. Karina 

laver lidt om på rækkefølgen og kommer forslaget på facebook til godkendelse. 


6. Godkendelse af hvad vi skal bruge til at få de to selskabslokalet helt op at køre både 
vedrørende lydisolering, møbler, udsugning og Biografudstyr.  
1. Hvis vi vil lave nyt fælleshus i Odinsgade, giver det ikke mening af renovere 

Odinsgade. Så lokalet er sat lidt på pause i øjeblikket, men vi bør måske 
undersøge mulighederne for bedre udluftning og akustik i lokalet. Men biograf/
café-projektet udsættes indtil vi er lidt klogere. 


2. I Bygholmen skal der gøres noget ved akustik og lydisoleringen. 


7. P-pladser Odinsgade - og eventuel løsningsforslag.  
1. Parkeringspladsen ved ulige numre forsvinder på sigt, da grunden er sat til salg. 

2. Der kan evt. laves parkeringspladser langs blokkene (der hvor der i da er plads til 

cykler og grønne områder) - men det er ikke sikkert det kan godkendes i forhold til 
trafikken ud til Odinsgade. 


3. Der kan også laves parkeringsplads på græsplænen, men alle beboerne får derved 
udsigt til en parkeringsplads i stedet for græsplænen. 


http://www.altan.dk
http://www.henckelhus.dk


4. 2 Handicapparkeringspladser foran det gamle varmemesterkontor, og beboerne 
skal fremover benytte Brugsens parkeringsplads. 


8. Udfærdigelse af brev forslag vedr. gulv i Odinsgade  
1. Bestyrelsen udformer et forslag til brevet inden markvandringen. Karina opretter et 

googledokument, som alle kan komme med forslag i.  
Der er sendt mail til Stefan, med forespørgsel om hvordan proceduren er i 
øjeblikket, og hvor meget regningen er på. 


9. Eventuelt / møde med afd. 4?  
1. Kort møde mandag d. 19. inden bankospil. 


10. Ny møde dato?   
1. markvandring - onsdag d. 12.10.2016

2. Næste møde afholdes d. 17.10.2016 kl. 18.30 


